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Interpelacje wnioski i zapytania radnych

Radny GRZEGORZ SIWEK 
Szanowni Państwo, Panowie Burmistrzowie, Wysoka Rado ja mam pytanie następujące odnośnie
podatków od sieci telekomunikacyjnych w mieście. Wiem, że taki sam podatek jest w powiecie i
być  może  to  się  zazębia  ale  o  co  mi  chodzi.  Czy  jest  możliwość  wyłączenia  sieci
telekomunikacyjnych w postaci światłowodów z podatku jaki jest naliczany dla przedsiębiorstwa,
które no uiszczają takie opłaty np. z mb. użytkowania takiej sieci w pasie drogowym. O co chodzi.
Na dzień dzisiejszy sieci telekomunikacyjne, które są też w Lubartowie zainstalowane przez kilka
firm one  nie  są  wyodrębnione  jakby  z  opłat  tylko  są  wrzucone  do  jednego  worka.  Opłaty  za
użytkowanie pasa drogowego czy jezdni. Na dzień dzisiejszy jest to 50 zł. i nie byłoby w tym nic
dziwnego gdybym nie dowiedział się, że w innych miejscowościach czy powiatach jest ok. 2 zł.
jeśli chodzi o światłowody. Od 2 do 7 zł. płacą firmy telekomunikacyjne za użytkowanie 1 m pasa
drogowego  czy  drogi  miejskiej  na  rok.  Moje  pytanie  jest  właśnie  związane  z  tym  czy  jest
możliwość wyłączenia tych sieci telekomunikacyjnych w naszym mieście? Jeśli tak to na jakiej
zasadzie? Być może, że jest to uchwała Rady zmieniająca poprzednie uchwały, które w ten cały
worek opłat też  włożyły sieci telekomunikacyjne. A dlaczego o to pytam? Otóż doszły do mnie
takie prośby aby się tym tematem zająć dlatego, że operatorzy sieci telekomunikacyjnych w naszym
powiecie i w naszym mieście nie mogą konkurować z dużymi operatorami, które mają swoje sieci
poza powiatem i płacą po 2 lub 7 zł. z metra na rok. U nas jest to 50 zł. Wydaje mi się, że jest to
bardzo dużo. Tak z metra na rok. 50 zł. za 1m użytkowania przez rok. Szanowni Państwo co by to
zmieniło? Wpływy do budżetu miasta nie są duże z tego tytułu podatku ale spowodowało by to, że
mielibyśmy możliwość jako użytkownicy tych sieci, lub abonenci poszczególnych firm zmianę np.
przepustowości przy naszych usługach. Jeśli np. mam usługę wykupioną za jakąś kwotę i jest to 10
MB moglibyśmy mieć 20 MB lub w inny sposób przyczyniłoby się to do poprawy że tak powiem
użytkowania też naszych urządzeń 43 mobilnych. Jest to takie pytanie na które na pewno dzisiaj nie
uzyskam odpowiedzi ale na piśmie bardzo bym prosił, żeby się tą sprawą zająć. Dziękuję. 


